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دولتنفعیازنوساننرخارزنمیبرد
سخنگویاقتصادیدولت:

ســخنگوی اقتصادی دولت گفت: دولت نفت خود را با نرخ ارزی 
تســعیر می کند که در بودجه مشخص شده و سایر قیمت ها هیچ 

نفعی برای دولت ندارد.
احســان خاندوزی در مورد نوســانات نرخ ارز گفت: دلیل تأخیر 
نهایی شدن قانون بودجه ۱۴۰۳ اجرای آئین نامه مجلس شورای 
اسلامی برای بررسی ۲ شوری بودجه است. اما این تأخیر ارتباطی 

با نوســانات اخیر بازارها ندارد. متأسفانه این رویکرد که دولت به 
دلیل تأمیــن بودجه خود تن به افزایش قیمــت ارز می دهد یک 

رویکرد اشتباه است.
وی افزود: دولت نفت خود را با نرخ ارزی تســعیر می کند که در 
بودجه مشخص شده و سایر قیمت ها هیچ نفعی برای دولت ندارد.

به گفتــه خاندوزی، علاوه بر آن ملاحظات سیاســی دولت ها و 

همچنین ملاحظات اجتماعی نیز دولت ها را به سمت ثبات بازارها 
هدایت می کند.

خاندوزی درباره محل تأمین بودجه های مسکن مهر گفت: تمام 
هزینه هایی که برای تکمیل پروژه های مســکن انجام می شــود 
صرفاً از محل صندوق ملی مســکن امکان پذیر است. البته منابع 

این صندوق تقویت خواهد شد.

اقتصادی
اخبار کوتاه 

در حــال حاضــر، امتیاز واحد هــای نهضت ملی 
مســکن شــهر پرند با قیمت هــای ۳۰۰ تا ۵۰۰ 
میلیون تومان خرید و فروش می شــود؛ واحد هایی 
که بخشــی از آن ها به اصطلاح هنوز روی خاک 

است.
در حالی خریــد و فروش امتیاز واحد های نهضت 
ملی مســکن غیرقانونی اســت که در شهر های 
پردیس و پرند این کار با قیمت های نســبتا بالا در 

حال انجام است.
به گزارش تســنیم، ناترازی شدید تولید و عرضه 
مسکن طی سال های گذشــته باعث شده تا روند 
افزایش قیمت مســکن به واســطه تقاضای بالا 
همچنان ادامه داشته باشــد. بر اساس جدیدترین 
گزارش بانک مرکزی متوســط قیمت هر مترمربع 
واحد مســکونی در مناطق ۲۲ گانه تهران به ۸۱ 

میلیون و ۴۴۰ هزار تومان افزایش یافته است.
روند صعودی قیمت مســکن باعث شده تا تقاضا 
برای مســکن به سمت شهر های اطراف تهران به 
ویژه دو شهر جدید پرند و پردیس هدایت شود. در 
این شهر ها واحد های مسکن مهر )حدود ۲۰۰ هزار 
واحد( ساخته و بخش اعظم آن به مالکان تحویل 
شده است. واحد های مســکن مهر بسته به متراژ 
آن ها در این دو شــهر بین ۱.۳ میلیارد تا حدود ۳ 

میلیارد تومان خرید و فروش می شود.
در رابطه با واحد های نهضت ملی مســکن ۲۰۴۳ 

واحد در شــهر پردیس و حــدود ۳۳۵۰۰ واحد در 
شهر جدید پرند با پیشرفت متوسط ۲۵ درصدی در 
حال ساخت است. در این شرایط و با توجه به آنچه 
در ابتدای گزارش به آن اشاره شد، خرید و فروش 
امتیاز واحد های نهضت ملی مسکن در این شهر ها 
توسط برخی بنگاه های املاک در حال انجام است.

معامله امتیاز این واحد ها در حالی صورت می گیرد 
که مســئولان وزارت راه و شهرسازی همواره بر 
غیرقانونی بودن این کار تاکید کرده و هشدار هایی 

در این رابطه داده اند.
در زمان حاضر امتیاز واحد های نهضت ملی مسکن 
شــهر پرند با قیمت های ۳۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومان 

خرید و فروش می شود. واحد های که بخشی از آن ها 
به اصطلاح هنوز روی خاک است.

در شــهر جدید پردیس به دلیل پیشرفت بالای 
۵۰ درصــد قیمت ها به شــکل معناداری بیشــتر 
از واحد های شــهر پرند اســت. پیگیری ها نشان 
می دهــد خرید و فــروش غیرقانونی نهضت ملی 

مســکن پردیس با قیمت حدود ۲ میلیارد تومانی 
انجام می شود.

معامــلات غیرقانونی امتیــاز و واحد های نهضت 
ملی مسکن در شــهر های اطراف تهران در حالی 
اســت که اخیرا مدیرعامل صندوق ملی مسکن از 
راه اندازی ســامانه فروش واحد های نهضت ملی 

مسکن خبر داده است.
یــادآوری  با  اســماعیلی  مهدیــار  محمدرضــا 
این که حــدود ۱۲ هزار میلیارد تومــان برای اجرا 
طرح های مســکن اعم از نهضت ملی مســکن، 
تکمیل واحد های باقیمانده مســکن مهر و تکمیل 
زیرســاخت ها و خدمات روبنایی هزینه شد، اظهار 
کرد: امسال در تلاشــیم با جلب مشارکت مردمی 
از طریق جذب منابع خرد، پروژه های نهضت ملی 

مسکن را پیش ببریم.
وی بیان کرد: طی ماه های آینده ســامانه تامین 
منابع مالی نهضت ملی مســکن با مشارکت مردم 
راه اندازی و رونمایی خواهد شــد. در این ســامانه 
فروش واحد های نهضت ملی مســکن برای جذب 

منابع عمومی مردم انجام می شود.
گفتنی است، با توجه به اظهارات مدیرعامل صندوق 
ملی مســکن قانونی شدن خرید و فروش واحد های 
نهضت ملی مسکن در آینده ای نزدیک محتمل است 
که در ایــن صورت می توان پیش بینی کرد نرخ های 

اشاره شده با افزایش مواجه خواهد شد.

معاون وزیر ارتباطات:

دستورالعمل عرضه دارو 
توسط سکوهای اینترنتی صرفا 

مربوط به حمل داروست
معاون وزیر ارتباطات با بیان اینکه تغییر و تحول در اقتصاد 
دیجیتال همیشــه با مقاومت گروه های دارای تعارض منافع 
و شــبکه سنتی مواجه می شــود، گفت: این دستورالعمل که 
به اشتباه موســوم به فروش اینترنتی دارو شده است توسط 
وزارت بهداشــت و ارتباطات تدوین شــده اســت، فقط در 
خصوص حمل و عرضه دارو از داروخانه به کاربر و نه فروش 

دارو است.
رضا باقری اصل- معاون امور دولت، مجلس و استان های 
وزیــر ارتباطات - ، در واکنش به بیانیه انجمن داروســازان 
ایران پیرامون آیین نامه موسوم به فروش اینترنتی دارو اظهار 
کرد: تغییر و تحول در اقتصاد دیجیتال همیشــه با مقاومت 
گروه های دارای تعارض منافع و شبکه سنتی مواجه می شود 
و حتی وقتی این تحولات دیجیتال به نفع مردم باشــد این 
گروه های ذینفع دست از مقاومت بر نمی دارند تا حداقل مدت 

تسلط خودشان را طولانی تر کنند.
وی افــزود: پس از تصویب آیین نامــه عرضه و حمل دارو 
توسط ســکوها، مخالفت انجمن های دارای تعارض منافع و 
مقاومــت در برابر تغییر به نفع عموم مــردم و داروخانه ها و 
ارتقای حکمرانی وزارت بهداشــت بر داده های سلامت جای 

تعجب دارد.
باقری اصل با اشــاره به اینکه آیین نامه تدوین شده توسط 
وزارت بهداشــت و ارتباطات فقــط درخصوص حمل دارو از 
داروخانه به کاربر است، تصریح کرد: تمامی داروخانه ها بدون 
هیچ گونه ارجحیت یا اولویتی به جز فاصله مکانی با متقاضی 
می توانند در سکوها فعالیت کنند و در عین حال سکوها هیچ 
دسترســی به داده های نســخه ندارند و فقط شماره پیگیری 
نســخه الکترونیکی و موبایل دارنده نسخه و آدرس تحویل 

دارو  به سکو ارائه می شود.
معــاون وزیــر ارتباطات با تاکیــد بر اینکه کلیــه عملیات 
مربوط به حوزه ســلامت در داروخانه انجام گرفته و ســکو 
تنها واســط داروخانه های مجاز با متقاضی داروی نســخه 
هستند، خاطرنشان کرد: الزامات حریم خصوصی در قوانینی 

بالادستی بر این سکوها جاری است.
وی در مورد اینکه چرا این آیین نامه توسط وزارت ارتباطات 
اعلام شده اســت، توضیح داد: نکته مهم این است که وزیر 
ارتباطات جــدا از حوزه تخصصی خود مســئولیت کارگروه 
ویژه اقتصاد دیجیتال دولــت را هم دارد و علاوه بر آن وی 
جانشین رئیس شورای اجرایی فناوری اطلاعات هم هستند 
و در ضمــن بر اســاس بند ح ماده ۶۸ قانون برنامه ششــم 
نظارت بر توسعه ســلامت الکترونیکی بر عهده این وزارت 
خانه اســت بنابراین جدا از اینکــه در مصوبه هیأت وزیران 
بر همکاری وزارت ارتباطات با وزارت بهداشــت تأکید شده 
بود شــأن تخصصی حوزه داده و اطلاعات، هوشمندســازی 
و اقتصاد دیجیتال در حوزه مأموریت های قانونی این وزارت 

خانه است.

صدور بیش از ۱۷ هزار مجوز 
آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای

معــاون وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی از صدور ۱۷ هزار و 
۶۵۰ مجوز تاســیس آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای خبر داد و 
راهبرد اصلی و کلیدی ســازمان آموزش فنی و حرفه ای در 
ســال ۱۴۰۳ را در راستای تحقق شعار سال،  صدور و تمدید 

مجوز مراکز کارآموزی جوار و بین کارگاهی عنوان کرد.
مهرداد عظیمی با تشــریح مأموریت های ســازمان آموزش 
فنی و حرفه ای گفت: در حال حاضر تدوین اســتانداردهای 
آموزش و شایســتگی، ارایه آموزش های مهارتی، تخصصی 
و فنی و آموزش های نرم از طریــق مراکز آموزش دولتی و 
خصوصی از جمله مأموریت های این سازمان است و بیش از 
۲۲ هزار آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای و ۶۵۷ مرکز آموزش 
دولتی   فعال در اختیار داریم و ۴۸۰۰ کارگاه آموزشــی نیز در 

دل مراکز آموزش دولتی درحال فعالیت هستند.
وی از تصویب اساسنامه سازمان به عنوان یکی از اقدامات 
بزرگ و مهم ســازمان فنی و حرفــه ای یاد کرد و گفت:این 
سازمان با سابقه ۵۰ ســاله تا سال قبل فاقد اساسنامه بود و 
در سال قبل با مصوبه مجلس و تایید شورای نگهبان دارای 

اساسنامه شد و اساسنامه سازمان به تصویب رسید.
معاون وزیر تعاون،کار و رفــاه اجتماعی، پیگیری و حضور 
در جلســات مجمع تشــخیص مصلحت نظام جهت اعلام 
عدم انطباق لایحه برنامه هفتم با سیاست های ابلاغی مقام 
معظم رهبری بــا موضوع ارتقای نظام آموزش، اخذ موافقت 
ســازمان اداری و اســتخدامی کشــور با تولی گری آموزش 
ارزیابــان و مجریان صلاحیــت حرفه ای، اجرای آزمون های 
تعیین صلاحیــت حرفه ای کارکنان دولت و انعقاد تفاهم نامه 
بــا بنگاه های بزرگ اقتصــادی و تامین نیــروی مورد نیاز 
بنگاه های مذکور از طریق سازمان فنی و حرفه ای را از دیگر 

برنامه های سازمان آموزش فنی و حرفه ای عنوان کرد.
عظیمی درعین حال توســعه مراکز جوار و بین کارگاهی را 
راهبرد اصلی و کلیدی ســازمان در ســال جاری برشمرد و 
گفت: توسعه مراکز آموزشی جوار و بین کارگاهی در راستای 
تحقق شعار ســال و تقویت این راهبرد است.در حال حاضر 
ســازمان فنی و حرفه ای بیش از ۴۸۰۰ کارگاه آموزشی دارد 
و بخشــی از ظرفیت آموزش را در کنار صنایع کشــور ایجاد 
کرده تا از این طریق امر آموزش را به خط تولید نزدیک کند.

وی تصریح کرد:امســال ۱۵۰۰ واحــد و مرکز جوار و بین 
کارگاهی به ظرفیت ۴۸۰۰ واحدی ســازمان افزوده می شود 
که رشــد ۵۰ درصدی در این بخش را نسبت به دوره مشابه 
قبل شاهد خواهیم بود. عظیمی ترویج فرهنگ مهارت آموزی 
را از دیگر ماموریت های سازمان برشمرد و از ارائه ۲ میلیون و 
۲۸۰ هزار نفر دوره آموزش طی سال گذشته در بخش دولتی 
و غیردولتی خبر داد که نسبت به دوره مشابه قبل ۳۲ درصد 

رشد داشته است.
رئیــس ســازمان آموزش فنــی و حرفه ای میــزان صدور 
مجوزهای آموزشــگاه های آزاد در ســال گذشته را ۱۷ هزار 
و۶۵۰ مجوز ذکر کرد و گفت: نســبت به دولت قبل در این 

بخش ۳۵ درصد رشد را شاهد بودیم.

حتی واحد هایی که به اصطلاح هنوز روی خاک است؛

ارقام نجومی خریدوفروش غیرقانونی امتیاز نهضت ملی مسکن

دبیر انجمن صنایع روغن نباتی ضمن اشــاره به اینکه هیچ کمبودی در زمینه تولید و 
توزیــع انواع روغن نباتی در بازار وجود ندارد، درباره تخصیص ارز به واردات روغن خام 
توضیح داد: هیچ ارزی به روغن های وارداتی که از ابتدای آبان ماه سال گذشته تاکنون 

وارد کشور شده، تخصیص نیافته است.
علیرضا شریفی با اشــاره به تاخیر دولت در پرداخت ارز روغن های خام وارداتی گفت: 
این تاخیــر تخصیص ارز به واردات روغن خام در حالی اســت که با توجه به تاکیدات 
دولت مبنی بر فروش کالای وارداتی با ارز  ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی، این روغن ها با نرخ 

مصوب در بازار به دست مصرف کنندگان رسیده است.
وی خاطرنشــان کرد: با توجه به شرایط اخیر، دولت با پرداخت به موقع ارز روغن خام 
وارداتی می تواند به تســریع در واردات، کاهش ریســک تجارت خارجی و تنظیم بازار 

روغن نباتی توسط بخش خصوصی  کمک کند.
دبیر انجمن صنفی صنایع روغن نباتی در خصوص وضعیت تامین روغن نباتی در کشور 
گفت: طی سال گذشته حدود ۱.۶ میلیون تن انواع روغ خام به ارزش حدود ۲.۲۵ میلیارد 

دلار وارد کشور شده است که از لحاظ وزنی ۱۴ درصد افزایش نشان می دهد.
بنابر اعلام انجمن صنایع روغن نباتی ایران شریفی افزود: روند واردات و ذخایر روغن 
نباتی در شــرایط نرمالی قرار دارد و هیچ کمبــودی در زمینه تولید و توزیع انواع روغن 

نباتی در بازار وجود ندارد.

اتاق بازرگانی تهران در بیانیه ای با تعطیلی پنجشــنبه ها به جای 
شــنبه ها مخالفت کرد. اتاق بازرگانی تهــران در بیانیه ای در مورد 
افزودن روز پنجشنبه )به جای شنبه( به تعطیلات پایان هفته عنوان 
کرد که تصمیمی گرفته شــده که نشانه عدم باور قلبی و ذهنی به 
بخش خصوصی است. در بخشــی از بیانیه اتاق بازرگانی، صنایع، 

معادن و کشاورزی تهران آمده است:
اسباب نگرانی اســت که نمایندگان مردم در کمیسیون اجتماعی 
مجلس شــورای اسلامی، در تازه ترین تصمیم خود با بی توجهی به 
پیشنهاد منطقی، کارشناسانه و مبتنی بر منافع ملی که توسط فعالان 
اقتصادی و صاحبان کســب وکار در مورد تعیین روز شنبه به عنوان 
دومین روز تعطیلات پایان هفته ارائه شــده بود، در اصلاح لایحه 
ماده ۸۷ قانون مدیریت خدمات کشــوری با کاهش ساعات کاری 
هفته از ۴۴ به ۴۰ ســاعت، روز های کاری را نیز شنبه تا چهارشنبه 
و تعطیلات دو روزه پایان هفته را روز های پنجشنبه و جمعه تعیین 
کردند. تصمیم اخیر کمیســیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
در صورت تایید نهایی و تبدیل به قانون جاری کشــور، قطع ارتباط 
اقتصاد کشور با بازار های بین المللی را به چهار روز در هفته افزایش 
می دهد و روشن است که در شرایط تحریم و محدودیت های خارجی 
و تنگنا های داخلی، ضمن تحمیل زیان مضاعفی بر اقتصاد کشــور 
خصوصاً در شرایط دشــوار کنونی، نقض اکید منویات مقام معظم 
رهبری در دســتیافت به اهداف شعار سال خواهد بود. در ادامه این 

بیانیه آمده است: از موضوع تعطیلی ایام پایان هفته، نمودی از تجمع 
و یکدستی خواســته های فعالان اقتصادی و سایر شقوق اجتماعی 
کشــور اســت که در همراهی با یکدیگر و با انتشار سیلی از بیانیه، 
اطلاعیه، مصاحبه و اظهارنظرات، تلاش می کنند تا از خواســته و 
آرزوی سربازان خط مقدم اقتصادی کشور که مجدداً نادیده انگاشته 
شده را به جهت پیشینه ســازی منافع ملی محقق کنند. امیدواریم 
نظر نهایی سیاستگذاران و قانونگذاران در مجلس شورای اسلامی، 
شــورای نگهبان و مجمع تشخیص مصلحت نظام، عدم تایید این 
تصمیم و اســتماع نظرات کارشناســی فعالان اقتصادی و بخش 

خصوصی با هدف بیشینه سازی منافع ملی و به کار بستن آن باشد.

در حالی که به نظر می رسید که در جلسه دیروز شورای عالی کار درباره دستمزد 
کارگران تجدیدنظر شود، اما آن طور که در گزارش ها دیده می شود، این جلسه 
بدون هیچ بحثی درباره اصلاح دستمزد به پایان رسید.این در شرایطی است که 
دیروز دوباره از مطرح شــدن پوششی تحت عنوان دستمزد ۱۵ میلیون تومانی 
صحبت می شد تا شــاید شورای عالی کار تجدیدنظری درباره حقوق کارگران 
داشته باشد. براسای گفته علیرضا میرغفاری، نماینده کارگران در شورای عالی 
کار، هدف این پویش اعتراض کارگران به رویه فعلی در تعیین حداقل دستمزد، 
یعنی نادیده گرفتن »سبد معیشــت خانوار« است که در سال ۱۴۰۲ منجر به 
دستمزد ۵ میلیون و ۳۰۸ هزار تومانی شد. آخرین محاسبات رقم سبد معیشت 
را بیش از ۲۲ میلیون تومان نشان می دهد. به گفته او، با توجه به ناممکن بودن 
جبران آنی فاصله حداقل مزد و سبد معیشت، این پویش در قدم اول به دنبال 
تصویب رقم ۱۵ میلیون تومان به عنوان حداقل دستمزد ۱۴۰۳ است. این مبلغ 
با توجه به تورم کمرشکن سال گذشــته و مهم تر از آن، تورم قابل پیش بینی 
امسال، تنها یک گام اولیه برای نزدیک تر کردن حداقل دستمزد به سبد معیشت 
در سال های آینده خواهد بود. در این میان، اما دیروز خبر آمد که شورای عالی 
کار دیروز جلســه ای خواهد داشت تا برخی آیتم های مزد ۱۴۰۳ مجدد بررسی 
شود. بر این اساس احتمال می رفت کت حق مسکن کارگران درصدی افزایش 
یابد، چرا که ثابت ماندن این آیتم پس از تعیین شدن مزد ۱۴۰۳ باعث اعتراض 
جامعه کارگری و انتقاد بخشی از نمایندگان مجلس شده است؛ زیرا با توجه به 
اینکه ۷۰درصد دســتمزد کارگران صرف اجاره بها می شود، حق مسکن با مبلغ 
ناچیز آن، کمکی به هزینه های مسکن کارگران نیست، اما می تواند بخشی از 

مشکلات معیشتی را با افزایش رقم آن جبران کند. گزارش ها حاکی از آن بود 
که معاونت روابط کار دیروز از اعضای شــورای عالی کار درخواست کرده تا در 
جلسه ای گردهم آمده و مباحث مختلف مسائل کارگری را بحث و بررسی کنند. 
پیش بینی می شد خروجی این جلسه، افزایش حق مسکن و شاید بازنگری درباره 
مزد ۱۴۰۳ باشد.  اما چه شد؟ نماینده کارفرمایان درباره جلسه روز گذشته شورای 
عالی کار گفته، جلســه خاصی نبوده و بحثی در خصوص اصلاح دستمزد هم 
نشد. اینکه نماینده کارگران اعلام کرده بود حق مسکن افزایش پیدا می کند، 
ما اطلاعی نداریم.علی اصغر آهنی ها، نماینده کارفرمایان گفته جلسه خاصی 
نداشتیم و بحثی در خصوص اصلاح دستمزد هم نشد. اینکه نماینده کارگران 

اعلام کرده بود حق مسکن افزایش پیدا می کند، ما اطلاعی نداریم.

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: تاکنون ۱۳۳ هزار خودروی وارداتی ثبت ســفارش 
شده که از این تعداد ۵۰ هزار خودرو در گمرکات کشور است. همچنین ۸۰۰۰ خودروی 

وارداتی به مردم تحویل داده شده است.
عباس علی آبادی وزیر صمت در حاشــیه جلســه پاســخگویی به نظرات و مشکلات 
شهروندان در مرکز ارتباط مردمی ریاست جمهوری در جمع خبرنگاران اظهار کرد: اولین 
تلاش ما در حوزه خودرو تولید کمی اســت و امســال رشد تولید بهتری خواهم داشت. 
سال گذشته تولید خودرو هشت درصد رشد داشت و امسال برنامه ریزی شده این رقم به 
بیش از ۱۵ درصد برسد. وی افزود: برنامه وزارت صمت رونق واردات است. تاکنون ۱۳۳ 
هزار خودروی وارداتی ثبت ســفارش شده که از این تعداد ۵۰ هزار خودرو در گمرکات 
کشــور است. البته این روندها تا حدودی کند اســت، اما به زودی این خودروها عرضه 

خواهد شد. تاکنون ۸۰۰۰ خودروی وارداتی به مردم تحویل داده شده است.

بازبینی آئین نامه واردات خودروهای کارکرده
وزیر صمت با تاکید بر اینکه واردات خودرو ادامه خواهد داشــت، تصریح کرد: واردات 
خودروهای دســت دوم امســال هم در قانون بودجه دیده شده و آئین نامه واردات هم 
تنظیم و برای دولت ارســال شده است. در حال حاضر این کار از مسیر مناطق ویژه در 

حال اقدام است و در سایر زمینه ها هم انجام خواهد شد.
وی گفت: همچنین در حال بازبینی در آئین نامه واردات خودروهای دست دوم با کمک 
نمایندگان مجلس و همکاران وزارت صمت در بخش های تخصصی هســتیم تا واردات 

این خودروها با کمترین عارضه و مشکل انجام شود.
وزیــر صمت افزود: در بازار خودرو به دلیل اینکــه این محصول تبدیل به یک کالای 
ســرمایه ای شده نیاز کاذب هم وجود دارد، این در حالیست که خودرو کالای سرمایه ای 
نیست، بلکه کالای مصرفی است. علی آبادی اضافه کرد: رویکرد تحولی وزارتخانه این 
اســت که خودروها به سمت خودروهای آینده از جمله خودروهای برقی حرکت کند که 
هم چالش بنزین و هم چالش محیط زیســت حل شود؛ در همین راستا هم امسال چند 
نمونه خودروی برقی در تولیدات داخلی هم عرضه خواهد شــد. همزمان باید نسبت به 
ایجاد جایگاه های شــارژ خودروها اقدام کنیم. البته امکان شارژ شبانه در منازل از همین 
حالا میسر است و شــارژرهای خانگی را در اختیار اکثر صاحبان خودروهای برقی قرار 

می دهیم که برای مسافت های روزانه مناسب است.

رئیس هیــات مدیره اتحادیــه مرغداران ضمن اشــاره به اینکــه ۶۰ درصد صنعت 
طیور مشــمول ارز دولتی می شــود از افزایش ۲برابری قیمت مکمل ها، ریزمغذی ها و 

ویتامین های مورد نیاز برای صنعت طیور در کشور خبر داد.
حمید کاشــانی، در پاسخ به این سوال که چرا کالاهایی که ارز دولتی می گیرند، گران 
می شوند؟ گفت: قیمت کالاهایی که تماما مشمول ارز دولتی می شوند نباید تغییر کنند، 
اما مساله اینجاست که در صنعت طیور تنها ۶۰ درصد مشمول ارز دولتی می شوند و ۴۰ 
درصد کالاهای مورد نیاز با ارز آزاد تامین می شــوند. در نتیجه نوسانات نرخ ارز می تواند 

بر این کالاها اثرگذار باشد.
وی افزود: ۱۰ روزی می شــود که مکمل ها، ریزمغذی ها و ویتامین ها با ارز نیمایی وارد 

کشور شده و قیمت آن ۲ برابر شده است.
رئیس اتحادیه مرغداران میهن اضافه کرد: واردکنندگان این اقلام نیز تمایلی به فروش 
حتــی با ســود دو برابری هم ندارنــد و با ورود دولت به این موضــوع نیز این اقلام را 

نمی فروشند و حاضر به نرخ گذاری با ارز آزاد هم نیستند.
کاشــانی در ادامه گفت: البته همین ۶۰ درصد کالاهایی کــه ارز دولتی می گیرند 
نیز ســال گذشته ۳ بار به صورت رســمی افزایش قیمت داشتند که هنوز در قیمت 
تمام شــده تولید تخم مرغ لحاظ نشــده اســت و امیدواریم امسال قیمت تخم مرغ 

اصلاح شود.

کمبودی در تولید و توزیع انواع 
روغن در بازار نداریم

مخالفتاتاقبازرگانیتهرانباتعطیلی
پنجشنبههابهجایشنبهها

تصمیمنهاییشورایعالیکار
دربارهحقوقکارگران

۸ هزار خودروی وارداتی تحویل 
مردم شد

۶۰ درصد صنعت طیور 
مشمول ارز دولتی است

دبیر انجمن صنایع روغن نباتی عنوان کرد:

دستمزد۱۴۰۳تغییرکرد؟دربیانیهاتاقبازرگانی،صنایع،معادنوکشاورزیتهرانآمدهاست؛

رئیس هیات مدیره اتحادیه مرغداران عنوان کرد:وزیر صنعت، معدن و تجارت:


